
 

Zápisnica  zo zasadnutia 

VÝBORU   MESTSKEJ ČASTI SEVER TRENČÍN 
uskutočneného dňa 07.12. 2023 

v priestoroch KS KUBRA. 

VMČ SEVER 12/2023  Strana 1 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Garant komisie : Zdena Šavelová  
Ostatní prítomní : Mgr. Zdeno Marousek – mestská polícia Trenčín 
    
 
Program: 
1. Úvod  

2. Harmonogram zasadnutí  
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

4. Rozpočet mesta na rok 2024   

5. Nové požiadavky občanov a poslancov 

6. Rôzne, diskusia 

7. Záver 

 
K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 
 
1. ÚVOD :  

• Poslanec Ing. Mičega poverený zastupovaním predsedu výboru VMČ SEVER  privítal 
prítomných členov VMČ a ostatných prítomných. Zároveň ospravedlnil predsedu p. Baca, ktorý 
sa vopred ospravedlnil. Skonštatoval, že výbor  je uznášaniaschopným, prítomný boli 5 členovia. 
Následne prečítal body programu a vyzval prítomných poslancov k doplneniu bodu programu. 
Dal hlasovať o programe. Pán Mičega navrhol doplniť bod programu ako 4 bod, a to rozpočet 
mesta na rok 2024. Program bol schválený . 

 
 

Uznesenie 72/12/23: VMČ SEVER schvaľuje program rokovania ako bol navrhnutý.  
HLASOVANIE:  

Za : 5 (Mišáková, Mičega, Matejka, Bystrický, Petrík       Proti : 0      Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

  

1/ Poslankyňa Mišáková navrhla zmeniť z 04.01.2024 na 11.01.2024 z dôvodu že sú ešte 
prázdniny a veľa ľudí je odcestovaných a všetci súhlasili zo zmenou a bol harmonogram 
schválený. 
 

Prítomní členovia VMČ SEVER:   

Členovia výboru: 

Mgr. Zuzana Mišáková, DiS.art  

Mgr. Kamil Bystrický     

Mgr. Martin Petrík      

Ing. Miloš Mičega 

Ing. Ladislav Matejka 

Neprítomní členovia:  

  

JUDr. Martin Smolka – ospravedlnený 

Mgr. Miloslav Baco-ospravedlnený 
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Uznesenie 73/12/23: VMČ SEVER schvaľuje harmonogram na rok 2024 ako bol navrhnutý.  
HLASOVANIE :  

Za : 5 ((Baco, Mičega, Matejka, Bystrický, Petrík      Proti : 0      Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 
 
3. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A  POSLANCOV Z  MINULÉHO OBDOBIA: 

 
Poslanec. Mičega prečítal požiadavky aj odpovede občanom. K požiadavke 3451 ohľadne 

zníženia rýchlosti alebo úprave na ul. Študentská, Nábrežná, Nálepkova, Rázusová. Výbor žiada 

aby odbor dopravy vypracoval k tomuto problému normálnu legitímnu štúdiu. A nech zistia aký 

názor na to má polícia. A treba pokračovať ďalej v štúdii. Na ďalšiu požiadavku 3453 poslanci 

žiadajú aby pri komunikácii s exekutívou a občanov  ak pri niektorom opatrení je uvedený, že je to 

na podnet alebo žiadosť poslanca alebo poslancov, aby bolo vždy uvedené menovite, poslanec 

Mičega im to upresní na Mestskom zastupiteľstve. Ďalšia požiadavka sa týkala reklamácie 

ohľadne ulice Hodžovej .Poslanci žiadajú aby sa riešila požiadavka 3455, a trvajú aby im predložili 

nie len ako to vzniklo ale aj ako to budú riešiť a ako sa to riešilo na ul. Hodžovej doteraz. Poslanci 

žiadajú zopakovať požiadavku 3456 , týka sa to vytypovania lokality výbehu pre psou, bolo im 

odpovedané že Sihoť je v bezprostrednej blízkosti hrádze či potoka Teplička ale z bezpečnostných 

dôvodov to nie je v poriadku, lebo z hrádze sa stala cyklotrasa po ktorej cyklisti chodia strašne 

rýchlo a nehľadia na chodcov. Prišli sa informovať aj dve občianky ohľadne ul. Hrickovej ako 

dopadli kontroly mestskou políciou a čo bude ďalej. Odpovedal im p. Marousek za mestskú políciu, 

že je všetko v poriadku keď tam chodia rodičia s deťmi ktoré sú imobilné a aj učitelia. Tých ktorý 

tam nemali byť upozornil a opakoval kontrolu viac krát. Poprosili či by sa nedala posunúť značka 

zákaz vjazdu na začiatok ulice Hrickovej. VMČ Sever žiada aby  prišla pani Múdra, vedúca 

mobility na najbližšie zasadnutie a prerokovali túto situáciu. 

 
 
4. ROZPOČET 

  
P. Mičega vravel že dostal odpoveď na otázku načo  sa použije 10 000e v škôlkach na 
vzduchotechniku a bolo im povedané že treba spraviť odvetranie v kuchyni.  
P .Mičega navrhoval  že treba hlasovať o programe rozpočtu . 

 

Uznesenie 74/12/23: VMČ SEVER odporúča schváliť rozpočet mesta na rok 2024 tak ako je 
zverejnený na úradnej tabuli mesta. 
HLASOVANIE :  

Za : 0 Proti : 2(Mičega Bystrický    Zdržal sa : 3( Petrík, Matejka, Mišáková  

Uznesenie  nebolo prijaté. 

 

VMČ SEVER navrhuje na  chodník ku Opatovskej škôlke vyčleniť na projekt a realizáciu 20 000e. 

VMČ SEVER požaduje, aby mesto vyčlenilo na vnútroblok Nábrežná a Študentská  5000e na PD, 

odvodnenie, osvetlenie a skladbu dlažby alebo povrchu ktorý urči. .VMČ  Sever žiada opraviť 

chodník hlavnú trasu k stojiskám, na Hurbanovej ulici, bytovka  č.1571,1572 medzi G. Viesta a 

Jiráskovou priľahlého ku garážam  kde sa budovali polo podzemné kontajnery (dĺžka 120 m, šírka 

1,5 m; šírku chodníka posúdiť). Na jeho opravu vyčleniť  20 000e. VMČ SEVER navrhuje na 

opravu a odvodnenie vpuste okolo Opatovského cintorína vyčleniť 10 000e. VMČ SEVER žiada 

rekonštrukciu ciest a chodníkov Nábrežná, Švermova ,Hurbanova, Jiráskova, Smetanova, 
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Golianova, Kragujevských hrdinnou, Dolná Kukučinka, celý chodník M.R. Štefánika cestu a Starú 

Kubranskú chodníky a cestu k Výstavisku aj chodníky. VMČ SEVER žiada presunúť 50 000e z 

Hodžovej na Švermovu stým že by sa tam rozšíril priestor na poschodí, presklením jestvujúcej 

terasy. Ktoré by boli vyhradené na projekt a realizáciu. VMČ SEVER žiada navýšiť rozpočet 

o 2000e na bežnú údržbu budov v MŠ Niva, Opatovská, Kubranskej, Turkovej, Švermovej, 

Považskej. VMČ žiada vyasfaltovať ulicu pod Skalkou. VMČ žiada  vyčleniť 2500e na projekt na 

úprava detského ihriska vrátane  asfaltového povrchu Clementisova , Kraskova ulica. VMČ Sever 

požaduje, aby mesto v roku 2024 zahájilo výkup pozemkov, využila na to kapitálové prostriedky na 

to určené v kapitole nákup pozemkov, a aby ku koncu roku, bola situácia tak pripravená aby mohol 

byt podaný kvalifikovaný návrh na vydanie územného rozhodnutia. VMČ žiada vyčleniť 5000e na 

zahájenie projektov a návrhov ohľadom výbehov VMČ SEVER odporúča pripraviť a zaradiť 

požiadavky tak ako sa čítali na rokovanie Mestského zastupiteľstva k bodu o rozpočte na rok 

2024. 

 

Uznesenie 75/12/23: VMČ SEVER požaduje na najbližšie rokovanie  mestského zastupiteľstva 
pripraviť na predloženie k rokovaniu o rozpočte nasledovné požiadavky ktoré boli menované: 
HLASOVANIE :  

Za : 4((Mišáková , Mičega, Matejka, Bystrický,      Proti : 0      Zdržal sa : 1 (Petrík  

Uznesenie bolo schválené.  

 

VMČ Sever žiada aby  prišla pani Múdra, vedúca mobility na najbližšie zasadnutie. 

 
 
NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV 

 
3527: VMČ SEVER odporúča schváliť rozpočet mesta na rok 2024 tak ako je zverejnený na úradnej 
tabuli mesta. 
 
3528 :VMČ SEVER odporúča zaradiť požiadavky na MZ k bodu o rozpočte na rok 2024. 
 
3529:Poslanci žiadajú aby požiadavka 3453 bola zopakovaná , pri komunikácii s exekutívou a 
občanov  ak pri niektorom opatrení je uvedený, že je to na podnet alebo žiadosť poslanca alebo 
poslancov, aby bolo vždy uvedené menovite, poslanec Mičega im to upresní na Mestskom 
zastupiteľstve, alebo telefonicky. 
 
3530: Poslanci VMČ Sever  žiadajú  aby sa riešila požiadavka 3455, a trvajú aby im predložili nie 
len ako to vzniklo ale aj ako to budú riešiť a ako sa to riešilo na ul. Hodžovej. 
3531: Poslanci žiadajú zopakovať požiadavku 3456 , týka sa to vytypovania lokality výbehu pre psou 
a hľadali riešenie. 
 
3532: VMČ žiada možnosť posunutia značky zákaz vjazdu na začiatok ulice Hrickovej. Útvar 

mobility nech preverí ulicu Hrickovú. 

3533: VMČ žiada aby mesto vyčlenilo 3000e na PD Pod Skalou. 

3534: Občania žiadajú stlmiť svetlo na detskom  ihrisku Pádivec. Bolo stlmené, ale zase  veľmi 

svieti, nevedia či je noc či deň. 

3535 :Treba vyrovnať zrkadlo na ulici Mlynskej keď sa vychádza od Opatovej. Je zohnuté. 
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3536: Občania žiadajú opraviť poškodený stôl  na detskom ihrisku KS Kubrá. 

3537: Občianka Pani Brezanová upozorňuje na deštrukciu oporného múru pri vstupe  na cintoríne 

v Kubrej. 

3538: VMČ SEVER žiada operatívne vykonať vizuálne  obhliadku a nápravu na cintoríne Kubrá. 

3539: Občania žiadajú na novšom cintoríne kde bola  márnica treba dať madlo podľa smernice 73 

41 30 .Pre spresnenie číslo p. Brezanovej -0907 516 720. 

3540: VMČ SEVER žiada na podnet občanovu a žiada informáciu kedy naposledy bola vykonaná 
fyzická revízia, a ak nebola aby bola vykonaná za účelom že niektoré reproduktory nefungujú. 
 
3541: Poslanci žiadajú  aby na ďalšie  zasadnutie 11.01.2024  prišiel mestský kurátor Omar Mirza, 
zodpovedného za verejný priestor.Aby prišiel odprezentovať plány na rok 2024. 
 
3542: VMČ Sever žiada aby  prišla pani Múdra, vedúca mobility na najbližšie zasadnutie 11.01.2024. 
 
3543: Poslanec Matejka žiada aby sa sklopili 2 obrubníky pri kostole stále to nie je vymenené. Ľudia 
tam nemôžu vystúpiť na vysoký obrubník . Pre spresnenie treba zavolať. 
 
3544: Občianka žiada že pri kostole sú dve lavičky pod lipou  a sú zlomené, treba ich opraviť. 
 
3545: Pani Brezanová a občania  žiadajú zastrešiť javisko pri KS Kubrá. 
 
3546: Občianka žiada že treba doplniť zrkadlo, keď sa vychádza z ulice J. Fabu na ulicu J. Derku, 
nie je vidieť.  
 
3547:Občaania žiadajú zrkadlo keď sa ide s Kubranskej na Pod horu aby bolo vidno z Kubranskej 
od kyselky. 
 
 
RÔZNE, DISKUSIA: 
 
 
14:58 odchádza p .Petrík a p. Mišáková  

Občania žiadajú stlmiť svetlo na ihrisku Pádivec. Bolo stlmené ale zase  veľmi svieti nevedia či je 
noc či deň. Bola tam jedna vetva vypnutá ale znova ju zapli a moc to svieti. Občianka žiada že treba 
vyrovnať zrkadlo na ulici Mlynskej keď sa vychádza od Opatovej. Je zohnuté. Poslanec Mičega jej 
vravel že vždy treba takúto vec nahlásiť na mestskú políciu. Občianka žiada že treba doplniť zrkadlo 
keď sa vychádza z ulice J. Fabu na ulicu J. Derku nie je vidieť. Ešte žiadajú zrkadlo keď sa ide 
s Kubranskej na Pod horu aby bolo vidno z Kubranskej od kyselky. Občianka žiada že pri kostole 
sú dve lavičky pod lipou  a sú zlomené  Poslanec žiada aby sa sklopili 2 obrubníky pri kostole stále 
to nie je vymenené. Ľudia tam nemôžu vystúpiť na vysoký obrubník .Občania žiadajú opraviť 
zlomenú nohu na stole pri KS Kubrá na ihrisku. Pani Brezanová žiada zastrešiť javisko pri KS . 
Poslanec Bystrický by privítal keby nás navštívil budúci rok  náš novy kurátor Omar Mirza  , má na 
starosti starostlivosť o verejný priestor , komplexne v meste Trenčín, s prihliadnutím na reklamný 
smog, na umiestnenie umeleckých diel .Mohol by prísť odprezentovať či tu vlastne pozná naše 
reálie, vo VMČ SEVER a keďže on je zodpovedná osoba ako najvyšší výkonný úradník za verejný 
priestor, asi by si mal on zmapovať túto mestskú časť a povedať či má nejaké plány.Občania  žiadajú 
aby sa dalo zábradlie (madlo ) na cintoríne, sú tam prudké schody, ťažko sa po nich chodí. Občania 
vravia že im nefunguje rozhlas,a že by bolo dobré ho dať skontrolovať .Poslanci dali požiadavku na 
kontrolu rozhlasu v Kubréj. 
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ZÁVER: 

 

• Ing. Mičega ukončil výbor a poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie VMČ SEVER.  
 

• Ďalšie rokovanie výboru bude dňa 11.januára 2024 v priestoroch KS Opatová Trenčín. 
 

Čas trvania zasadnutia od 14:09 hod do 15:20 hod.  

 
 
Zapísala: Zdena Šavelová 
 
V Trenčíne, dňa 07.12.2023 
 
 
 
 
 

Mgr. Miloslav Baco 
Predseda VMČ SEVER 

    
 

       


